
Dagsorden bestyrelsesmøde 19.06.24 kl 17.00 i medborgerhus

1. Nyt fra formanden.

Der er blevet lavet en gruppe for alle foreninger i Arrild, hvor vi skal se om vi kan deltage.

Thomas Rerup efterlyser et kort over feriebyen hvor han skal slå græs og klippe grene,
denne opgave tager Lene sig af.

2. Nyt fra næstformanden

Intet nyt

3. Økonomi ved Tommy

Dagens dato er der 455.000 på kontoen, der er blevet betalt regninger til Thomas Rerup,
Aunbøl.

4. Kort evaluering af generalforsamlingen

alt gik godt der er selvfølgelig lidt punkter der skal arbejdes med.

5. konstituering

Formand. John

Næstformand Allan

Kasserer. Tommy

Sekretær Regin

6. Bunker af grus rundt på alle veje

Det ser vi ikke lige som en mulighed, da vi er bange for at det bliver svært at styre. Vi vil
bede Thomas Rerup om at holde lidt mere øje når han er rundt og slå græs og få hullerne
fyldt op på vejen.

7. Vejbump/hastighedsskilte.

Vi vil prøve at tage kontakt til Poul-Erik Kjær om kommunen kan hjælpe med dette.

8. Nye flag ved indkørselsveje.



Der er blevet bestilt ny flag og der kommer nye op.

9. Katte.

Vi forsøger stadigvæk at fange kattene og få dem til dyrlægen.


